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Zápis z jednání 
 
 
 

Zápis z veřejného jednání MK Jarošov se starostou a občany 
 
 

Přítomni Jan Zapletal, Rostislav Prchlík, Bohdana Jančíková, Jan Vydlák, Dušan Jakšík, Dagmar 
Vlčková, Věra Mikulková 
Hosté 

Omluveni Jiří Kolaja, Věra Nálepová, Jiří Plášek 

Hosté Ing. Stanislav Blaha, Ing. Zdeněk Procházka, Mgr. Josef Botek, Ing. arch. Aleš Holý, Ing. 
Bronislava Struhelková, Ing. Radek Chybík, Bc. Dušan Pavlíček, Ing. Rostislav Novosad, 
Ing. Dana Stojnová, Bc. Vlastimil Pauřík,  

Místo konání      Jarošov  - tělocvična ZŠ Jarošov Datum a čas     6. 12. 2017 v 18:00 

 
 
Program jednání: 1. Zahájení 
                              2. Prezentace realizovaných a plánovaných akcí v místní části Jarošov 
                              3. Slovo starosty a diskuze s občany 
                              4. Závěr. 
 

1. Úvod 
Jednání zahájil předseda komise pan Jan Zapletal, přivítal zástupce města a občany. 
Seznámil s programem jednání a předal slovo zástupcům města Ing. B. Struhelkové, Ing. arch. A. Holému 
a Ing. R. Chybíkovi. 
 

2. Prezentace realizovaných a plánovaných akcí v místní části Jarošov 
 
Realizované akce v místní části Jarošov 
Nový chodník ul. Pivovarská – propojení ulice U Cihelny a Staré cesty; Rekonstrukce tělocvičny ZŠ Jarošov 
a instalace nové opony; Rekonstrukce zábradlí u ZŠ; Oprava oplocení na sídlišti Louky; Oprava laviček na 
sídlišti Louky a Markov; Oprava herních prvků – hřiště Louky; Výsadba stromové aleje Rochus; Pořízení 
nového hasičského automobilu; Vybudování sněhových zábran na budově HZ; Posílení na úklidu a údržby 
veřejného prostranství; Zaveden pytlový svoz, Svoz vybraných komodit – velkoobjemové kontejnery na 
sídlišti Louky.  
 
Plánované akce v místní části Jarošov 
Nový územní plán – s návrhem otevření komunikace přes areál pivovaru; Přesun fotbalového hřiště na 
Jaktáře, Úprava veřejného prostoru u školy;  Koncepce veřejné dopravy a tím zlepšení obslužnosti 
Jarošova; Rekonstrukce ulice Za Humny, Vybudování multifunkčního hřiště u ZŠ Jarošov, Oprava 
spojovacího chodníku Louky – Markov; Nový chodník v ul. Na Svárově; Oprava oplocení pro venčení psů; 
Přesun kontejnerového stání od HZ k zastávce U pivovaru. 
 

3. Dotazy a diskuze s občany 
Přivítání starosty města, který pozdravil občany a reagoval na jejich podněty: 

 
 Problém parkování na sídlišti Louky 
Starosta: Parkování je velký problém, nejen na sídlišti Louky, ale i v jiných městských částech, postupně se 
město snaží problém řešit, např. revitalizace s návrhy řešení rezidentního parkování.  

 Parkování u BD č. p. 517 a u garáží na sídlišti Louky 
Starosta: Parkovací místa u BD č. p. 517 jsou veřejný prostor, a proto zde platí pravidlo, že zaparkuje ten, 
kdo přijede první. 

 Návrh na prověření parkování u garáží.   
SMM prověří prostor za garážemi – zda je možné vybudovat šikmé stání vozidel. 

 Návrh na vybudování parkovacích míst místo veřejného prostoru „psího výběhu“ v lokalitě 
Markov, nebo zúžení chodníku na Markově, a prostor využít pro parkování 

Starosta: Odbor SMM to prověří. 
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Všechna parkovací místa jsou veřejná. Nutná je vzájemná tolerance. Pokud bude zjištěno, že někdo 
parkovací prostor zabírá pro odložení auta – je třeba nahlásit a bude řešeno. Parkování Na Markově již 
bylo v minulosti řešeno s určitými návrhy, které však nebyly přijaty. I nadále platí, že město je ochotné 
poskytnout pozemky pro vybudování parkoviště ze soukromých zdrojů. Princip by spočíval v tom, že 
investor by pro sebe získal vyhrazené parkovací místo na 10 let. 

 Devastace zeleně na sídlišti Louky (zejména jehličnanů), neodborné ořezy nebo úplné 
odstranění bez náhrady zeleně  

Starosta: Město se snaží, aby tam, kde dojde k pokácení bylo nahrazeno novou výsadbou, řeší společnost 
Hrates. K jakémukoliv odstranění zeleně musí mít Hrates povolení. Odbor SMM prověří, zda všechno 
probíhá v souladu s pravidly. 

 Ulice Na Svárově je 60 let bez zásadní opravy. Není možná změnu povrchu (kočičí hlavy)? 
Současný vodovodní řad je ještě v azbestu. Nehrozí nebezpečí? 

Starosta: Město se snaží postupně řešit komunikace, které jsou ve špatném stavu. Názor na kočičí hlavy 
však má odlišný. Mezi kostkami je lepší odtok dešťové vody. Bezpečnost je primárně otázka řidičů, kteří 
musí jízdu přizpůsobit stavu vozovky. Pokud se povrch změní, bude se jezdit rychleji. Ke zmiňovanému 
azbestovému vodovodnímu řadu nelze než konstatovat, že je ve správě SVaKu. Vzhledem k nejpřísnějším 
hygienickým parametrům je naprosto nepravděpodobné, že by mohla být voda závadná. Prověří a bude 
občana p. Luboše Uherka, bytem Na Svárově č. p. 444 informovat. Místostarosta Zdeněk Procházka 
doplnil, že v příštím roce bude zahájena oprava ulice Na Svárově. 

 Rekonstrukce nadzemního vedení od zastávky „U Bagru – po ulici Na Cihelně“ 
Starosta: To není akce města, ale správce sítí EON. Dle dostupných informací by se mělo realizovat 
v příštím roce. 

 Barevné plastové tašky na třídění odpadu – zanést ke kontejneru? Kontejnery jsou často 
přeplněné, hlavně kontejnery na sklo 

Tašky jsou pouze pomoc pro potřeby domácností. Jejich barevné odlišení vede uživatele ke správnému 
třídění. Po jejich naplnění se musí donést odpad ke kontejnerům a vysypat., a pak následně přenos 
k patřičnému kontejneru. Pokud budou tyto přeplněné, nahlásit – bude řešeno navýšením kontejnerů, 
případně častějším odvozem. 

 Neutěšený stav areálu „Pivovaru“ a protilehlá rozpadlé stavby bývalé trafostanice plynu 
Starosta: situaci prověří a zahájí ve věci řízení stavební odbor. Toto téma již v minulosti řešila i místní 
komise.  

 Vznesen dotaz na plánovaný obchvat  - přemostění přes řeku Moravu 
Starosta: Přemostění řeky Moravy je dlouhodobě plánováno ve dvou místech, čímž by se Jarošovu určitě 
ulevilo. Není to však v rukou města ale Zlínského kraje. 

 Řešit odbočení z hlavní cesty za pivovarem do ulice Nová Cesta 
Starosta: podnět už byl určitě řešen, je zde však dopravní problém, převyšující parametry křižovatky. SMM 
prověří z důvodu zlepšení situace pro přecházení. 

 Při výjezdu z Drahů směrem k sídlišti Louky a následně na hlavní komunikaci u č. p. 90 dopravní 
značka a u ní vzrostlá túje, která brání výhledu 

Odbor SMM prověří stav a zajistí ořez. 
 

4. Závěr 
 
Pan starosta poděkoval všem přítomným za účast a setkání. Současně vyzdvihnul aktivní přístup 
místní komise Jarošov k dění v místní části a poděkoval jí za odvedenou práci. 
Poté ukončil veřejné setkání. 

 

Harmonogram jednání MK  v 1.  čtvrtletí 2018 
 

18. 1. 2018 HZ Jarošov Od 18:00 hodin 

15. 2. 2018 HZ Jarošov Od 18:00 hodin 

15. 3. 2018 HZ Jarošov Od 18:00 hodin 

 
 
http://www.mesto-uh.cz/mistni-komise-jarosov-zapisy 
 
 
 
Zapsala: Věra Mikulková                                                     Ověřil:  Jan Zapletal 
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